

PHARMACEUTICAL PACKAGING & BIO-TECH CONTAINER



CMA101

G.M.P. ISO 9001, ISO 13485

BUILT IN
1983

一廠：模具製造工廠
FIRST FACTORY : Mold department



BUILT IN
2008

德美廠：研發中心
DEMEI FACTORY : R&D center



關於近代

品質

40 多年來，我們致力於製造符合最高品質的醫藥包材，並遵循藥品容器瓶蓋系統現行的 ISO-15378, ISO-13485, 醫療器材 GMP 及美國 FDA 最新規定。

創新

近代是藥品包裝設計領域公認的創新者。我們利用電腦輔助設計和 3D 列印來開發新產品並滿足客戶的特別需求。

製造

近代在現代化設備中生產藥品容器瓶蓋系統，使用歐洲和台灣最先進的設備。我們自行設計模具和零件，故能保持高品質標準並對應客戶的生產需求，並提供符合照射確效的滅菌服務。

ABOUT US

QUALITY

For over 40 years we have been manufacturing pharmaceutical packaging to the highest quality standards. We follow the current ISO-15378, ISO-13485, GMP certification for Medical Devices and the latest rules of U.S. FDA.

INNOVATION

Chin-Tai is a proven innovator in pharmaceutical package design. We utilize computer assisted design and 3D printing to develop new products and to fulfill unique customer requirements.

MANUFACTURING

Chin-Tai manufactures pharmaceutical container closure systems in a modern facility equipped with state-of-the-art equipment sourced from Europe and Taiwan. We design our molding and parts in-house which allows us to maintain high quality standards and respond to our customers' production needs. We offer sterilization services performed by a validated radiation process.





BUILT IN

2018

和港廠：主要生產與倉儲中心

HOKAN FACTORY : The main production center and warehouse



客製化

因應市場快速的變化，無論是 OEM 或 ODM，從產品設計、模具開發到量產...，我們提供客製化的支援與製造生產，在市場上與客戶創造更多競爭優勢與附加價值。

CUSTOMIZATION

In response to the rapid changes in the market, whether it is OEM or ODM, from product design, mold development to mass production... We provide customized support and manufacturing to create more competitive advantage and additional value in the market with customers.

DEVELO



MOLD DEVELOPMENT

模具技術

近代採用日本 MITSUBISHI、YCM、SEEDTEC…等先進模具生產設備，來提升模具製造品質及準確性。

模具零件加工整合最先進的設備，有美國乾冰清洗機、三菱 CNC 放電加工機、立式銑床、車床、平面磨床。

為要求更精準與均一性，更引進英國 Baty 全自動光學三次元量測儀及瑞士 TASA…等高性能檢測工具，確保精確的模具品質。

MOLD TECHNOLOGY

We use advanced mold production equipment such as Japanese MITSUBISHI, YCM, SEEDTEC, etc to improve the quality and accuracy of mold development.

Mold parts processing integrates the most advanced equipments, American dry ice blasting cleaner, MITSUBISHI CNC electrical discharge machines, vertical milling machines, lathes, surface grinding machine.

In order to meet requirements for more precision and uniformity, we also introduce British Baty automatic optical three-dimensional measuring instrument and high-performance inspection tools such as Swiss TASA to ensure accurate mold quality.



無塵製造

在配合藥廠 PIC/S 及醫療器材 GMP 嚴格品質要求下，加上無塵的製造過程，我們提供客戶穩定品質的產品。

為響應政府實施 PIC/S 制度，提升台灣製藥水準，透過不斷地投資設備與空間來提升生產環境的優良品質，並已導入製造及包裝環境無塵設備 (10,000) 級標準流程，於 2007 年 9 月正式通過衛生署醫療器材優良製造規範 GMP 認證，達到 GMP 及 U.S. FDA 的品質要求，製造技術更趨穩健卓越。

MANUFACTURING IN CLEAN ROOM

We are in coordination with PIC/S standard of pharma, strict quality requirements for medical equipment GMP, and manufacturing in clean room to provide customer products with stable quality.

In response to the government's implementation of the PIC/S system and the promotion of pharma standards, we keep improving the quality of the production environment through continuous investment in equipment, and the introduction of the standard procedure (Fed-Std-209E) of clean room equipment in manufacturing and packaging environment. In September 2007, we passed the GMP certification for Medical Devices and achieve quality requirements of GMP and U.S. FDA, our manufacturing technology is also more stable and excellent.



PRODUCTS



W R A N G E



齊備的產品庫存

2018年，全新完工的和港廠，完善的倉儲管理系統，因應客戶端的需求，快速反應及時的供貨能力。

COMPLETE PRODUCT INVENTORY

In 2018, the new factory with perfect warehouse management system. We can respond quickly to the needs of customers in a timely manner.



MEDICAL DEVICE
國家醫療器材認證

ISO 13485

國際醫療器材認證

ISO 9001

國際品質保證



近代醫療器材股份有限公司
CHIN TAI PHARMACEUTICAL PLASTIC LTD.

和美郵政信箱116號
彰化縣和美鎮和港路589號

No.589, Hegang Rd., Ho Mei Township,
Chang Hua County 508, Taiwan

TEL : +886-4-7562156

FAX : +886-4-7559033

E-mail : ct@chin-tai.com.tw



中文



English

www.chin-tai.com.tw